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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI   SÂNIOB 

   
Saniob Nr 199,C.P. 417192, Judeţul Bihor, România 

Tel /Fax: 0259 / 441128; CUI:4820291 
e-mail: registratura@saniob.ro; Web: www.saniob.ro  

 NR.1366/18.06.2020 
 

PROCES-VERBAL 
 

 Incheiat azi 18.06.2020  in  sedinta  ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, 
stabilită și convocată prin dispozitia primarului nr.48/12.06.2020 , sedinta care a avut loc la 
sediul administrativ al acestei institutii publice, ora 11.00, cu respectarea măsurilor de protecție 
COVID-19. 
 La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar,  Zatyko 
Stefan-Adalbert, Kiss Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru, Laszlo Sandor, Ungur  Andrei-
Ioan, Erdei Dănut-Eugen, Buzas Ioan-Nicolaie, Torok Ianos, Torok Cornel-Marcel, Opre 
Viorel-Florian.  
 Nu a absentat nici un consilier. 

Au participat de drept: D-ul Molnar Jozsef – primar  și  d-na  Mela Maria-Elena – 
secretar,  
 Invitat: dl Beres Attila, reprezentant AVE BIHOR S.A. 
 

S-a constatat ca sedinta este statutară, participând 11 consilieri locali din totalul de 11 
consilieri in functie.  

 
Având în vedere că la ședință este prezent reprezentantul AVE BIHOR S.A., dl Beres 

Attila, dl primar propune, ca să nu fie reținut, să i se dea cuvântul pentru a prezenta situația privind 
salubrizarea în comuna Sâniob, conform noilor reglementări. 

Dl Beres Attila arată că în urma licitației, AVE BIHOR S.A. a obținut delegarea serviciului 
de salubrizare pentru zona 6, în care se află și comuna Sâniob, activitate care va demara în comuna 
noastră, conform preconizărilor, cel târziu în luna august. În continuare, prezintă, în cazul optării 
pentru modul de tarifare, detalii despre cum se va efectua serviciul de salubrizare, frecvența, etc. și 
răspunde la întrebările adresate. 

 
Dl primar mulțumește pentru prezență și timpul acordat dlui Beres Attila și propune 

continuarea ședinței prin alegerea președintelui de ședință. 
Dl viceprimar Zatyko Jacint propune pe dl Torok Ianos. Alte propuneri nu mai sunt. Dl 

Torok Ianos este ales cu unanimitate de voturi, Hotărârea nr.36. 
 
Dl Torok  Ianos – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea 

ședinței și  a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,  proiectul ordinii de zi a 
sedintei ordinare, având următoarele propuneri: 

 
1. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din 

data de 18.06.2020.     
           3.  Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal de la şedinţa ordinară a 
consiliului local din 13.05.2020. 
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          4.  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului comunei Sâniob pe anul 2020. 
          5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentului „Ghidul Solicit antului privind 
regimul finanţărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al comunei Sâniob pentru 
activităţi nonprofit de interes local în anul 2020” 
          6. Proiect de hotărâre privind aprobarea modului de plată a serviciului de salubrizare  
al comunei Sâniob. 
          7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare 
a aparatului de specialitate al Primarului Comunei Sâniob  
          8. Proiect de hotărâre privind aprobarea modului de valorificare a masei lemnoase 
provenită din partida 50044, 50047 și 50048 PR Sâniob 
          9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului primarului comune i Saniob 
privind situatia gestionarii bunurilor si inventari erea patrimoniului comunei la sfarsitul 
anului 2019.       
Diverse 

1. Cererea d-lui Ungur Radu Ioan, administrator al SC Ungureani Market SRL, având 
contract de închiriere nr.2267/12.12.2013 încheiat cu Comuna Sâniob, prin care 
exprimă intenția de a cumpăra imobilul închiriat ca magazin ABC. 

 
       Dl Torok  Ianos, presedintele de sedinţă supune la vot proiectul de hotărâre privind 
aprobarea ordinii de zi. Astfel a fost adoptată Hotararea nr.37, cu 11 voturi pentru, 0 voturi 
impotriva si 0 abtineri. 
 La punctul trei din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia  consilierilor locali 
procesul verbal al sedintei ordinare din  13.05.2020  pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre 
aprobarea Consiliului local . 

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri, 
adoptandu-se Hotararea nr.38.  
 
 La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului 
comunei Sâniob pe anul 2020, d-l primar prezintă raportul de specialitate și proiectul de hotarare. 
        Dl președinte de ședință invită la discuții. 
       Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și legat de 
trotuare, ar dori ca în comuna Sâniob acestea să fie împărțite în felul următor: din cei 1700 de m 
liniari vom aloca 300 m pt Pascom, 200 m Ujutca, 200 m Kissutca, 500 m Svabutca, 200 m 
Tothutca, și 300 m Felsoutca . 

dl. Președinte Torok  Ianos supune la vot a proiectului de hotărâre, punctul trei al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr.39, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
  

 La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea 
documentului „Ghidul Solicitantului privind regimul  finanţărilor nerambursabile alocate de 
la bugetul local al comunei Sâniob pentru activităţi nonprofit de interes local în anul 2020”,  
d-na secretar prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
d-l Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții. 

 dl. Președinte Torok  Ianos supune la vot proiectul de hotărâre, punctul cinci al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr. 40, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri. 

 
 
La punctul șase din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea modului de plată a 

serviciului de salubrizare al comunei Sâniob,  d-l primar prezintă Raportul de specialitate și proiectul 
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de hotărâre,  
Dl președinte de ședință invită la discuții. 
d-l Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții. 
Dl Buzaș Nicolae întreabă ce se întâmplă cu gospodăriile nelocuite, sau locuite ocazional? 

Dacă pentru acestea se impune încheierea contractului? 
Dl primar arată că este necesar să se încheie contract și cu aceste gospodării, deoarece 

abonamentul de 9 sau 10 lei/ lună nu este o sumă mare și, binențeles că și aceste gospodării 
generează reziduri, pe care trebuie să le gestioneze. De multe ori avem mai multe probleme cu cei 
care vin și pleacă, decât cu cei care sunt rezidenți. Va trebui lucrat mult cu conștientizarea 
populației și nu mă duc mai departe, zi a fost zi de salubrizare, iar d-na X a scos, pe lângă gunoiul 
menajer, 3 saci de moloz, care nu a fost ridicat. Dar dacă plătea o taxă separată, era dus. Nu știm 
sigur unde va ajunge acest deșeu, poate pe marginea drumului sau înapoi în curte. Mai departe, to 
mergând spre servici, mașina de salubrizare încă nu ajunsese, în fața unei case, nu spun a cui, un 
tomberon de 240 l, nu de 120 l cum ar trebui, d-na Y venea cu un braț mare de buruieni verzi, pe 
care le-a băgat în tomberon. Practic, ce facem? Trimitem cantități de deșeuri neconforme la stația 
de gunoi, pentru care, noi primăria trebuie să facem declarații și să plătim pentru tot ce depășește 
normele stabilite. Tocmai am avut control de la AFM București, două doamne care ne-au calculat 
pe cinci ani în urmă câtă salubrizare am avut pe tonaj, cât am făcut selectiv, cât am respectat legea, 
cu cât am depășit și a rezultat o sumă destul de frumoasă pe care trebuie să o plătim. 

 
 dl. Președinte Torok  Ianos supune la vot proiectul de hotărâre, punctul șase al ordinii de zi, 
adoptandu-se Hotararea nr.41, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
 La punctul șapte din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea 
Regulamentului de Organizare și Funcționare a aparatului de specialitate al Primarului 
Comunei Sâniob,  d-na secretar prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre. 

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
 Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii . 
 Dl Laszlo Sandor atrage atenția asupra faptului că acest regulament ar fi foarte indicat să 
fie prelucrat cu toți salariații, după aprobare în Consiliul local, pentru a li se împrospăta 
cunoștințele privind obligațiile în cadrul instituției. 
 dl. Președinte Torok  Ianos supune la vot proiectul de hotărâre, punctul șapte al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr.42, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 

La punctul opt din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea modului de 
valorificare a masei lemnoase provenită din partida 50044, 50047 și 50048 PR Sâniob,  d-l 
primar prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre. 

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
 Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și arată  repartizarea 
materialului lemnos din cele trei partide, astfel: din partida 50047, cei 64 de mc vor fi repartizați la 
școala mică Ciuhoi 14 mc, la primărie 20 mc și la școala din Sâniob 30 mc, plus cei 7 mc rezultați 
din partida 50044. Volumul de 178 mc din partida 50048 vor fi repartizați la populația cu nevoi 
sociale, pe bază de cerere, la prețul mediu de 180 lei/mc, rezultat din fișa de fundamentare. 
 dl. Președinte Torok  Ianos supune la vot proiectul de hotărâre, punctul opt al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr.43, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
             La punctul nouă din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului 
primarului comunei Saniob privind situatia gestionarii bunurilor si inventarierea 
patrimoniului comunei la sfarsitul anului 2019, dl primar prezintă raportul. 

 Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Nu sunt obiecții. 
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 dl. Președinte Torok Ianoș supune la vot proiectul de hotărâre, punctul nouă al ordinii 
de zi, adoptandu-se Hotararea nr.44, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
  
 La diverse 
 
 D-na secretar prezintă cererea d-lui Ungur Radu Ioan, administrator al SC Ungureanu 
Market SRL, având contract de închiriere nr.2267/12.12.2013 încheiat cu Comuna Sâniob, prin 
care exprimă intenția de a cumpăra imobilul închiriat ca magazin ABC și arată care ar fi pașii de 
urmat și care este valoarea contabilă de inventar al imobilului respectiv, suma fiind de 84.000 lei. 
In condițiile întocmirii unui nou raport de evaluare, considerăm că prețul de vânzare nu va fi cu 
mult diferit. 
 În aceste condiții, dl Ungur Ioan arată că fiul lui Ungur Radu Ioan va retrage intenția de a 
cumpăra acel imobil. 
 Dl Laszlo Sandor, revine cu întrebarile legate de PUG și canalizare, ce s-a mai făcut de la 
ultima situație prezentată? 
 Dl primar arată că pentru canalizare, cel mai bine să se informeze de la dl director al SC 
Apă-Canal NV, iar legat de PUG poate să spună ce este în așteptarea confirmării din partea 
Consiliului local, care anul trecut a dorit să mai facă unele modificări, practic de două ori a fost 
blocată lucrarea pentru a se face modificări. Se poate verifica și în procesul verbal al ședințelor. 
 Dl Laszlo Sandor precizează că modificările la PUG au fost confirmate déjà de anul trecut, 
dar în condițiile în care proiectantul a fost plătit cu 90% din contract, probabil că nu are nici un 
interes să se mai obosească. Legat de canalizare, vă rog, doar să-mi spuneți numărul și data 
protocolului de predare- primire. 
 Dl primar arată că, deocamdată nu s-a efectuat protocolul de predare-primire. 
 Dl Laszlo Sandor, arată că, în aceste condiții nici nu avem ce să discutăm și nici ce 
așteptăm. 
 
 
                  Alte probleme, nu s-au mai discutat. 
 D-l Torok ianos – presedintele de sedinta: 
  - Declar sedința incheiata.  

  Vă mulțumesc! 
 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 
  
 
 
 

  
     PRESEDINTE DE SEDINTA                                            SECRETAR GENERAL 
               TOROK IANOS                                                           MELA MARIA-ELENA 


